
 

  

  
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 19/05/2020     

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
          

ΘΕΜΑ: «Στηθαία ασφαλείας “made in …Turkey”»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως  μας  ενημερώνουν  επιχειρηματίες  από  το  χώρο  των  κτιριακών  και  οδικών
κατασκευών, τον κώδωνα του κινδύνου κρούουν παράγοντες από τη βιομηχανία και τη
μεταποίηση,  καθώς,  κάποιοι  εργολάβοι  ετοιμάζονται  να  χρησιμοποιήσουν  στους
ελληνικούς  αυτοκινητόδρομους,  στηθαία  ασφαλείας,  που  παράγονται  στην  Τουρκία,
αφήνοντας εκτεθειμένη την αντίστοιχη ελληνική παραγωγή. Κι όλα αυτά, όταν ελληνικές
εταιρείες  παράγουν  και  δωρίζουν  μεταλλικούς  φράχτες  για  την  ενίσχυση  των
ελληνοτουρκικών συνόρων.  Όπως υποστηρίζουν  παράγοντες  της  αγοράς,  η  εισαγωγή
στηθαίων  ασφαλείας  από  τη  γείτονα  χώρα,  όχι  μόνο  θα  στερήσει  από  την  ελληνική
παραγωγή  έναν  σημαντικό  κύκλο  εργασιών,   που  τον  έχει  τόσο  ανάγκη,  αλλά  και  το
κόστος τους θα είναι πολλαπλάσιο, σε σχέση με αυτά που παράγονται στην Ελλάδα, ενώ
οι  κατασκευαστικές  λύσεις  που  προτείνουν  οι  ελληνικές  εταιρείες  παραγωγής
υπερκαλύπτουν τις ζητούμενες τεχνικές προδιαγραφές.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να εξαντλήσετε κάθε περιθώριο, ώστε να δεσμευτούν με ειδικές ρήτρες στις 
συμβάσεις οι εργολαβικές εταιρείες δημοσίων έργων  να προβαίνουν σε παραγγελίες 
πρώτων υλών από ελληνικές βιομηχανίες, προκειμένου να μην χάνονται έσοδα από την 
ελληνική οικονομία, δεδομένου ότι, οι λύσεις που προσφέρονται από ελληνικές εταιρείες 
παραγωγής, όχι μόνο υπερκαλύπτουν τις αναγκαίες τεχνικές προδιαγραφές, αλλά είναι 
εξίσου ανταγωνιστικές σε οικονομικό επίπεδο;
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